
 

BR.0002.11.2011  

P R O T O K Ó Ł  NR   XIII/11 
Z XIII SESJI RADY GMINY STARE BABICE 

która odbyła się w dniu 16 grudnia 2011r.  
 
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 

Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   

Rozpoczęcie obrad:  godz. 14:00 

Zakończenie obrad: godz. 16:00 

Stan radnych:  15 

Obecnych na sesji:  14  

 

W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek      Wójt Gminy 
2. Marcin Zając    Zastępca Wójta 
3. Irena Sotomska    Skarbnik Gminy   
4. Wiesława Wojtachnio   Sekretarz Gminy 
5. Grażyna Siemiątkowska  Kierownik Referatu Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami 
6. Alicja Napurka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej 
7. Agata Zawadzka-Kowalska    Radca Prawny 
 
8 . Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności  
Nieobecna radna:    Beata Skrońska  
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady XIII sesji Rady Gminy Stare 
Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada 
gminy może obradować i podejmować uchwały. 
Powitał gości, sołtysów i radnych.  

 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek 
obrad. Spytał czy są wnioski do zmiany porządku obrad? 
 
Wójt złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o dwa punkty: 
- rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw drogom położonym w Janowie,  
 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw drogom położonym w Zielonkach 
Wieś. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Wójta o rozszerzenie porządku 
obrad. 
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Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 12 głosami „za”, przy obecności 13 radnych 

(1 radny nie brał udziały w głosowaniu).  

 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował umieszczenie wprowadzonych punktów jako 15 
i 16 punkt porządku obrad.  
 
Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XII sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do realizacji Gminnemu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Starych Babicach zadań, wynikających z ustawy z dnia 9 
czerwca 2011r o wpieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w 
sprawie współfinansowania lokalnej linii uzupełniającej. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste 
nieruchomości położonej w Mariewie w drodze bezprzetargowej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie najmu w drodze przetargu nieruchomości 
oznaczonej nr ew. 287/2 stanowiącej własność gminy położonej we wsi Zielonki Parcele. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie inkasa oraz wynagrodzenia sołtysów za inkaso 
łącznego zobowiązania pieniężnego, podatków: leśnego, rolnego i od nieruchomości. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do samorządu sołectwa 
Klaudyn. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice  na 
2011r. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Stare Babice na lata 2011-2020. 

14. Rozpatrzenie uchwalenia budżetu gminy na rok 2012: 
a) odczytanie projektu uchwały budżetowej;  
b) odczytanie opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu; 
c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
d) stanowisko Wójta do opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu oraz opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie; 
f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw drogom położonym w Janowie. 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw drogom położonym w 

Zielonkach Wieś.  
17. Zapoznanie radnych z protokółem Komisji Rewizyjnej z kontroli udzielonych przez gminę 

zamówień publicznych w 2011r. 
18. Zapytania radnych. 
19. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
20. Wolne wnioski i informacje. 
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21. Zakończenie obrad. 
 

3. Przyjęcie protokółu z XII  sesji Rady Gminy. 
 
Radni w głosowaniu jawnym, jednogłośnie przyjęli protokół z XII sesji rady gminy, przy  

obecności 13 radnych.  

 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że: 

− przekazał Wojewodzie Mazowieckiemu i Panu Stanisławowi Gruchalskiemu uchwałę Nr 
XII/100/11 Rady Gminy Stare Babice z dnia 24 listopada 2011r w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Wójta, 

− otrzymał Uchwałę Nr Wa.399.2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej z dnia 8 grudnia w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta 
Gminy Stare Babice projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stare 
Babice na lata 2011-2020 oraz Uchwałę Nr Wa.400.2011 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 8 grudnia 2011r w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy Stare Babice projekcie uchwały budżetowej na 2012 
rok, powyższe uchwały przekazał radnym, uchwały zostały odczytane na wspólnym 
posiedzeniu Komisji, 

− otrzymał z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  wezwanie o nadesłanie w terminie 7 
dni oryginału wezwania do usunięcia naruszenia prawa z dnia 5 sierpnia 2011r, dowodu 
doręczenia skarżącemu uchwały Rady Gminy Stare Babice Nr X/59/11 z dnia 1 września 
2011r w sprawie rozpatrzenia wezwania Rady Gminy Stare Babice do usunięcia 
naruszenia prawa oraz oryginału tejże uchwały dotyczy sprawy ze skargi Tadeusza Kopra 
na uchwałę z dnia 30 czerwca 2011r Nr VIII/55/11 w przedmiocie uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – wszystkie żądane dokumenty 
zostały przesłane do Sądu, 

− zwołał wspólne posiedzenie komisji w celu omówienia projektu budżetu na rok 2012, 

− otrzymał dwa wnioski w sprawie nadania nazw drogom, jeden wniosek  Rady Sołeckiej 
wsi Janów dotyczący nadania nazw drogom, które powstały w wyniku scalenia i podziału 
we wsi Janów, drugi wniosek Wójta Gminy dotyczący nadania nazw drogom, które 
powstały w wyniku scalenia i podziału we wsi Zielonki Wieś- zgodnie z Uchwałą Rady 
Gminy w sprawie zasad stosowanych przy nadawaniu nazw ulicom, placom i innym 
obiektom gminnym oraz drogom wewnętrznym w gminie Stare Babice wnioski skierował 
do Komisji Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej w celu wydania opinii, 
Komisja wydała pozytywna opinię, temat ten jest w dzisiejszym porządku obrad, 

− otrzymał od Dyrektora Kampinoskiego Parku Narodowego projekt Planu Ochrony 
Kampinoskiego parku Narodowego na lata 2012-2031 w celu wydania opinii - projekt 
zgodnie z kompetencją przekazał Wójtowi Gminy, 

− podjął działania do zwołania XIII sesji  Rady Gminy, 

− zwołał  wspólne posiedzenie Komisji w celu omówienia projektów uchwał do XIII sesji 
Rady Gminy, 
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− w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy. 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt przedstawił informację o pracy w okresie między sesjami. Poinformował, że: 

− brał udział w zebraniu sołectwa Koczargi Nowe-Bugaj, 

− brał udział w zebraniu sołectwa Latchorzew, 

− podpisał aneks do umowy w sprawie dofinansowania projektu „Budowa Placu zabaw w 
Borzęcinie Dużym” w ramach LGD,  

− brał udział w posiedzeniu Zarządu Międzygminnego Związku Kampinos, 

− brał udział w Walnym Zebraniu Międzygminnego Związku Kampinos, 

− brał udział w zebraniu sołectwa Koczargi Stare, 

− uczestniczył w założycielskim zebraniu stowarzyszenia badmintona, 

− brał udział w zorganizowaniu Halowych Mistrzostw Polski Samorządowców w Tenisie, 
które odbyły się w ośrodku KamopinoSport w Starych Babicach, 

− uczestniczył w naradzie  z burmistrzem gminy Błonie i wójtem Gminy Leszno,  

− brał udział w zebraniu sołectwa Blizne Jasińskiego i Blizne Łaszczyńskiego,  

− brał udział w zebraniu sołectwa Wojcieszyn, 

− uczestniczył w konferencji „Partnerstwo Lokalne na rzecz ekonomii społecznej”, 

− brał udział w naradzie wójtów i burmistrzów z rejonu PGE Pruszków w sprawie 
wypracowania wspólnego stanowiska odnośnie odpłatności za korzystanie z 
infrastruktury energetycznej PGE, 

− odbył spotkanie z urbanistami holenderskimi, którzy dokonują analizy zagospodarowania 
przestrzennego gmin powiatu warszawskiego zachodniego,  

− brałem udział w konferencji „Składowisko Radiowo - jaka przyszłość”, 

− przez Zastępcę Wójta Marcina Zająca zostały podpisane dwa akty notarialne na sprzedaż 
nieruchomości gminnych, pierwszej o pow. 1106m2 w Klaudynie, drugiej o pow. 122m2 
położonej Starych Babicach.  

 
Następnie Wójt  poinformował o wydanych zarządzeniach:  
Zarządzenie Nr 97/2011 - w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2011 rok.  
Zarządzenie Nr 98/2011  - w sprawie zarządzenia Nr 27/11 dot. wykonania uchwały 

budżetowej Gminy Stare Babice na 2011 rok w związku z 
uchwałą Nr XII/101/11 Rady Gminy Stare Babice z dnia 24 
listopada 2011 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice 
na 2011 rok.  

Zarządzenie Nr 99/2011  - w sprawie wprowadzenia zmian do regulaminu 
Organizacyjnego Urzędu Gminy Stare Babice. 

Zarządzenie Nr 100/2011  - w sprawie uchylenia pełnomocnictw udzielonych dyrektorom 
placówek oświatowych Gminy Stare Babice.    

Zarządzenie Nr 101/2011  - w sprawie Wieloletniego Programu Sporządzania Miejscowych 
Planów Zagospodarowania Przestrzennego.   

Zarządzenie Nr 102/2011  - w sprawie zasad zapewnienia transportu i opieki uczniom 
niepełnosprawnym do szkół i ośrodków umożliwiających 
realizację obowiązku szkolnego i obowiązku nauki.   
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Zarządzenie Nr 103/2011  - w sprawie przeprowadzenia rocznej inwentaryzacji aktywów i 
pasywów.  

 
W dalszej części Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 
sesji. Poinformował, że Rada Gminy na XII sesji podjęła 18 uchwał, uchwały realizowane są 
następująco: 
- uchwała w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych 
na terenie gminy Stare Babice  
 - uchwała została opublikowana w wojewódzkim dzienniku urzędowym,  
- uchwały 

- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy Domowej na rok 2012  
- w sprawie programu współpracy Gminy Stare Babice z organizacjami 
pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2012   

 - uchwały będą realizowane w 2012r.,  
- uchwała w sprawie przyjęcia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 
2010/2011 Gminy Stare Babice    
 - uchwała nie wymaga realizacji,  
- uchwała w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr 
VIII/55/11 Rady Gminy Stare Babice z dnia 30 czerwca 2011r.  
 - uchwała została przekazana wnoszącemu wezwanie,  
- uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Klaudyn  
 - uchwała w trakcie realizacji, do 10 stycznia trwa zbierania uwag i wniosków do 
zmiany planu, 
- uchwała w sprawie przyjęcia Strategii z realizacji celów strategicznych przyjętych w Strategii 
Zrównoważonego Rozwoju Gminy Stare Babice do roku 2020   
 - uchwała nie wymaga realizacji, 
- uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Starych Babicach w drodze 
bezprzetargowej   
 - uchwała zrealizowana,  
- uchwały: 

- w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Latchorzewie   
- zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji celowej spółkom 

wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania   
- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  
- w sprawie stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym podatku  
- w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego   

 - w sprawie opłaty targowej   
- w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych  
- uchwały zostały opublikowane w wojewódzkim dzienniku urzędowym, będą 
realizowane od 2012 roku  

- uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy   
 - uchwała nie wymaga realizacji przez wójta,  
- uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2011r.  
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- uchwała w trakcie realizacji, została przekazana do publikacji w wojewódzkim 
dzienniku urzędowym,  

- uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stare Babice na lata 
2011-2020   
 - uchwała w trakcie realizacji.  
 
Następnie Wójt złożył sprawozdanie z realizacji uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do 
samorządu mieszkańców wsi. Poinformował, że Rada Gminy Uchwałą Nr X/65/11  zarządziła 
przeprowadzić wybory do samorządu mieszkańców wsi na kadencję 2012-2015 we 
wszystkich sołectwach w terminie do 15 grudnia 2011r. Dnia 9 grudnia br. zakończyły się na 
terenie gminy wybory sołtysów i rad sołeckich na kolejną czteroletnią kadencję. W sołectwie 
Klaudyn nie dokonano wyboru organów sołectwa, dotychczasowy sołtys zrezygnował z 
funkcji, na dzisiejszą sesję przygotowany jest projekt uchwały przedłużający termin 
przeprowadzenia wyborów w tym sołectwie. Na uprawnionych 12 497 mieszkańców 
wszystkich miejscowości gminy w zebraniach i wyborach sołtysów oraz rad sołeckich wzięło 
udział 700  osób, co stanowi  5,6 % frekwencję. Najwyższą frekwencję odnotowano w 
następujących sołectwach:  Lubiczów- 15,7%, Koczargi Nowe-Bugaj- 14,1%, Zalesie i Zielonki 
Parcela – po 11,2%, Koczargi Stare – 10,2%, Lipków – 9,6%. W wyniku przeprowadzonych 
wyborów w 14 sołectwach  Sołtysami po raz kolejny wybrano osoby, które dotychczas pełniły 
tą funkcję, natomiast w pozostałych 8 nastąpiły zmiany i tak: 
1) w Bliznem Jasińskiego  sołtysem została Pani Ewa Kawczyńska, 
2) w Lubiczowie sołtysem został Pan Jacek Dawidowski, 
3) w Starych Babicach sołtysem została Pani Lucyna Skrzeczkowska, 
4) w Lipkowie sołtysem został Pan Paweł Karczmarek, 
5) w Zielonkach Wsi sołtysem został Pan Józef Drzewiński, 
6) w Wojcieszynie sołtysem została Pani Jadwiga Wasiak, 
7) w Wierzbinie sołtysem został Pan Dariusz Świątkowski, 
8) w Borzęcinie Małym sołtysem została Pani Ewa Majkowska. 
Następnie podziękował  dotychczasowym sołtysom  za wkład pracy i zaangażowanie:  
1) Panu Tadeuszowi Kuzmowiczowi sołtysowi Zielonek Wsi, który funkcję sołtysa pełnił od 

1978 roku, 
2) Panu Janowi Modrzejewskiemu sołtysowi Wojcieszyna, który funkcję pełnił od 1986 roku 
3) Panu Lucjanowi Dzwonkowskiemu sołtysowi Wierzbina, który funkcję pełnił od 1990 roku 
4) Pani Elżbiecie Szelenbaum sołtysowi Lubiczowa, która funkcję pełniła od 1996 roku 
5) Pani Jadwidze Janasz sołtysowi Borzęcina Małego, która  funkcję pełniła od 2004 roku 
6) Pani Agnieszce Kaczurbie sołtysowi Lipkowa, która  funkcję pełniła od 2007roku 
7) Pani Barbarze Pruszkowskiej-Kubel sołtysowi Klaudyna, która funkcję pełniła od 2007 

roku 
8) Panu Marcinowi Jaskólskiemu sołtysowi Blizne Jasińskiego, który funkcję pełnił od 

2007roku 
9) Pani Elżbiecie Trojanowskiej-Wojcieszak sołtysowi Starych Babic, która  funkcję pełniła od 

2010 roku. 
 

Radny D. Sobczak poprosił o udzielenie szczegółowych informacji o spotkaniu, na którym 
omawiany był projekt ochrony Kampinoskiego Parku Narodowego, czy w tym projekcie są 
zapisy dotyczące bezpośrednio Babic. Spytał kiedy będzie udostępniona ulica Sikorskiego.  
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Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że nie uczestniczył w spotkaniu, otrzymał informacje 
drogą pocztową i po zapoznaniu się z treścią dokumentu - przekazał Wójtowi.  
 
Radny S. Sumka poprosił o rozszerzenie informacji na temat spotkania z Grupą Energetyczną 
w sprawie odpłatności za dzierżawę słupów energetycznych.  
 
Radna A. Kaczurba spytała jakie będą skutki wprowadzenia Zarządzenia Nr 101 w sprawie 
wieloletniego programu sporządzania planów miejscowych. 
 
Wójt ustosunkował się następująco do pytań: 
- na najbliższej radzie technicznej  w sprawie budowy ul. Sikorskiego padną konkretne daty 
uruchomienia drogi, gmina zabiega aby jak najszybciej otworzyć drogę dla ruchu, 
prawdopodobnie odbiór nadzoru budowlanego będzie tymczasowy ale umożliwiający ruch 
kołowy, znaki pionowe i poziome są już naniesione,  
- spotkanie z PGE odbyło się z inicjatywy burmistrza Brwinowa, uczestniczyło w nim wielu 
przedstawicieli zainteresowanych gmin, stanowiska są zbliżone i w niedługim czasie można 
się spodziewać wspólnego stanowiska wypracowanego przez prawników, PGE jest 
monopolistą, funkcjonuje w oparciu o specjalną ustawę, dokładna analiza wykaże czy ustawa 
daje takie uprawnienia tej firmie, na razie nie ma podstaw do dodatkowego obciążania gmin 
przez PGE.  
- był zmuszony do uchylenia zarządzenia sprzed kilku lat dotyczącego harmonogramu prac 
planistycznych, w obecnym stanie prawnym nie jest możliwa nawet w ograniczonym zakresie 
realizacja tego zarządzenia, trzeba poczekać na zmianę przepisów lub wprowadzić pewne  
mechanizmy zabezpieczające budżet gminy przed nadmiernymi wypłatami.    
 
Radna A. Kaczurba spytała czy oznacza to, że do 2014r. nie będą zmieniane żadne plany 
miejscowe.  
 
Wójt odpowiedział, że zmiany będą, np. na ostatniej sesji przyjęta została uchwała o zmianie 
planu dla Klaudyna.  
 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do realizacji Gminnemu 
Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Starych Babicach zadań, wynikających z ustawy z dnia 9 
czerwca 2011 roku   o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji. Ustawa o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej 
nałożyła na jednostki samorządu terytorialnego i organy administracji rządowej obowiązki 
związane z wspieraniem rodziny przeżywającej trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo-
wychowawczych oraz organizacji przez gminę systemu pieczy zastępczej.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
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Uchwała Nr XIII/103/11 - w sprawie przekazania do realizacji Gminnemu 

Ośrodkowi Pomocy społecznej w Starych Babicach 

zadań ,wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca 2011 

roku o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej   

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie współfinansowania lokalnej linii uzupełniającej  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji i zakłada zawarcie porozumienia między naszą gminą a 
miastem i gminą Ożarów Mazowiecki, gminą Izabelin, miastem i gminą Łomianki w sprawie 
współfinansowania lokalnej linii L-7 na trasie Dziekanów Leśny – Starostwo Powiatu 
Warszawskiego Zachodniego.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna K. Gąsowska zgłosiła poprawkę do § 3 polegającą na uzupełnieniu zapisu o rok, 
którego uchwała dotyczy, aby jednoznacznie wynikało że chodzi o rok 2012.  
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uwaga radnej jest słuszna i zwrócił się o 
uzupełnienie § 3 aby brzmiał następująco: „Rada Gminy przeznacza w roku 2012 na 

realizację uchwały kwotę 60 000zł z budżetu Gminy”.  

 

Radny D. Sobczak spytał czy kwota wymieniona w uchwale uwzględnia wzrost kosztów oleju 
napędowego.  
 
Wójt odpowiedział twierdząco, dodał że przetarg już został rozstrzygnięty.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XIII/104/11 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie współfinansowania lokalnej 

linii uzupełniającej  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 13 radnych. 

 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości położonej w Mariewie w drodze bezprzetargowej  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji i zakłada oddanie w użytkowanie wieczyste nieruchomości o 
powierzchni 0,1098ha położonej w Mariewie. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
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Uchwała Nr XIII/105/11 - w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości położonej w Mariewie drodze 

bezprzetargowej 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 13 radnych. 

 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie najmu w drodze przetargu nieruchomości 

oznaczonej nr ew. 287/2 stanowiącej własność gminy położonej we wsi Zielonki Parcela  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji i zakłada wynajem w drodze przetargu na okres dziesięciu lat 
nieruchomości położonej przy skrzyżowaniu ulic Warszawskiej i Białej Góry.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XIII/106/11 - w sprawie najmu w drodze przetargu nieruchomości 

oznaczonej nr ew. 287/2 stanowiącej własność gminy 

położonej we wsi zielonki Parcela  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie inkasa oraz wynagradzania sołtysów za 

inkaso łącznego zobowiązania pieniężnego, podatków: leśnego, rolnego i od 
nieruchomości 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji. Zakłada zarządzenie poboru w drodze inkasa podatków, 
ustalenie inkasentów w osobach sołtysów oraz wysokość wynagrodzenia za inkaso.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna K. Gąsowska zwróciła uwagę, że w uchwale są trzy wolne miejsca na nazwiska 
nowych sołtysów.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji projekt 
uchwały został uzupełniony następująco: 
- w punkcie 6 – w sołectwie Janów – sołtys Włodzimierz Sulwiński, 
- w punkcie 15 – w sołectwie Stanisławów – sołtys Maria Wawrzyniecka, 
- w punkcie 21 – w sołectwie Zielonki Parcela – sołtys Stanisław Lesisz.   
 
Radna A. Kaczurba stwierdziła, że wynagrodzenie za inkaso jest przepisane z poprzednich 
uchwał. Spytała w którym roku podejmowana była uchwała dotycząca inkasa. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w 2007roku.  
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek 
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XIII/107/11 - w sprawie inkasa oraz wynagradzania sołtysów za 

inkaso łącznego zobowiązania pieniężnego, podatków: 

leśnego, rolnego i od nieruchomości 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do samorządu 

sołectwa Klaudyn  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku z tym że w Klaudynie nie 
dokonano wyboru sołtysa i rady sołeckiej należy zarządzić nowe wybory.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XIII/108/11 - w sprawie zarządzenia wyborów do samorządu 

sołectwa Klaudyn  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 

2011r.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada: 
1) zmniejszenie dochodów o kwotę 1 564 752zł do kwoty 57 857 714zł, 
2) zmniejszenie wydatków o kwotę 1 564 752zł do kwoty 58 544 392zł. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek 
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XIII/109/11 - w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice   

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2012-2020  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji. Radni otrzymali i zapoznali się z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej dotyczącą projektu uchwały (opinia stanowi załącznik nr 1 do protokołu). W 
związku z tym radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały, uwzględniającą uwagi 
RIO.  
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie autopoprawkę zgłoszoną do projektu 
uchwały.  
 

Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 

radnych.  
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek 
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie. 
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XIII/110/11 - w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Stare Babice na lata 2012-2020    

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 

14. Rozpatrzenie uchwalenia budżetu gminy na rok 2012  
 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały budżetowej został 
omówiony na wspólnym posiedzeniu. Na wspólnym posiedzeniu Komisji radni otrzymali 
autopoprawkę do projektu uchwały – tabelę nr 1 i 2. Skarbnik Gminy omówiła zmiany 
informując, że zostały również odzwierciedlone w uzasadnieniu do uchwały.   
  
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie uzasadnienia i załączników 
do projektu uchwały budżetowej i poddał go pod głosowanie. 
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 
b) odczytanie opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Radna A. Kaczurba odczytała 
opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu (opinia stanowi załącznik nr 2 do 

protokółu).   
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c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 
została odczytana na wspólnym posiedzeniu Komisji (opinia stanowi załącznik nr 3 do 
protokółu).  
 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej i poddał go pod głosowanie.   
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 

d) stanowisko Wójta do opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu oraz 
opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa zaopiniowała 
projekt budżetu na 2012r. pozytywnie z uwagami. Uwagi RIO zostały uwzględnione w 
ostatecznym projekcie budżetu. Poza tym wszystkie Komisje Rady Gminy zaopiniowały 
projekt budżetu pozytywnie dlatego Wójt nie musi zajmować stanowiska do opinii RIO i 
Komisji. Po uchwaleniu budżetu jednolity tekst zostanie przekazany radnym.    
 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni nie wnieśli poprawek do projektu 
budżetu, wszystkie Komisje Rady Gminy wydały pozytywne opinie, ponadto Regionalna Izba 
Obrachunkowa zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały budżetowej. Wójt przedłożył 
autopoprawkę do projektu uchwały.  

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem budżetu na 2012 
rok. 
 
Skarbnik Gminy zgłosiła autopoprawkę do uzasadnienia uchwały budżetowej na 2012r. Na 
stronie 9 w pozycji Dowożenie uczniów do szkół ogólna kwota nie uległa zmianie, ale kwoty 
w poszczególnych jednostkach się zmieniły, ponieważ obsługę dowożenia dzieci d szkół 
przejmuje Zespół Obsługi Finansowej Oświaty. Kwoty w poszczególnych placówkach są 
następujące: 
- Szkoła podstawowa w Starych Babicach 180 515,00zł, zmniejszenie o 93 760,00zł, 
- Zespół Szkolno-Przedszkolny w Borzęcinie Dużym brak wydatków, zmniejszenie o całą 
kwotę 190 000,00zł, 
- Gimnazjum w Koczargach 150 000,00zł, zmniejszenie o 80 000,00zł,  
- Zespół Obsługi Finansowej Oświaty 363 760,00zł.  
Ponadto poinformowała, ze wszystkie zmiany wynikające z uwag RIO zostały naniesione w 
uchwale budżetowej.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie autopoprawki zgłoszone do projektu 
uchwały budżetowej na 2012 rok.  
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Autopoprawki została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 

radnych.  

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek 
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 
f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej 
 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XIII/111/11 - Budżet Gminy Stare Babice na rok 2012     

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw drogom położonym w 

Janowie  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nadanie drogom 
gminnym w Janowie nazw: 
1) Kompanii Szturmowej, 
2) rtm. Stanisława Stryjewskiego, 
3) kapelana Adama Studzińskiego, 
4) Strzelców Karpackich, 
5) ppor. Kazimierza Gurbiela, 
6) Cichociemnych. 
Nazwy zostały zaopiniowane pozytywnie przez Komisję Oświaty Spraw Społecznych Kultury  
i Kultury Fizycznej. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny T. Szuba przypomniał, że dwóch mieszkańców gminy brało udział w bezpośrednim 
ataku na Monte Cassino, pan Skotnicki z Zielonek i jego brat. Zaapelował aby pamiętać o nich 
w przyszłości przy okazji nadawania nazw nowym drogom.    
 
Wójt podziękował za uwagę. Poinformował, że ma wystarczającą wiedzę aby uhonorować 
tych żołnierzy, obydwaj brali udział w bitwie, przynajmniej jeden z nich już nie żyje, ich 
historia była opisywana w Gazecie Babickiej.  Są to bardzo dobrzy kandydaci do 
uhonorowania przy nadawaniu nazw nowym ulicom.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek 
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XIII/112/11 - w sprawie nadania nazw drogom położonym w 

Janowie    
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- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie nadania nazw drogom położonym  

w Zielonkach Wieś  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nadanie drogom 
gminnym w Zielonkach Wieś nazw: 
1) rtm. Witolda Pileckiego, 
2) płk. Józefa Płodowskiego, 
3) kpt. Władysława Raginisa, 
4) płk. Antoniego Tomczyka, 
5) Józefa Krzyczkowskiego, 
6) Jana Kwiryna Cholewińskiego, 
7) Stanisława Szuby, 
8) Wandy Rudkiewicz, 
9) Jerzego Kukuczki. 
Nazwy zostały zaopiniowane pozytywnie przez Komisję Oświaty Spraw Społecznych Kultury  
i Kultury Fizycznej. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Kierownik Referatu Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami poprosiła o sprostowanie w 
projekcie uchwały błędu pisarskiego w nazwisku Wandy Rutkiewicz: 
- w § 1 ust. 1 pkt. 8 uchwały, 
- na mapie, 
- w uzasadnieniu w wierszach 8 o góry i 8 od dołu.  
 

Radna J. Maj-Kowalska zwróciła uwagę, że w uchwale przy Józefie Krzyczkowskim nie na 
stopnia wojskowego, który jest w uzasadnieniu. Zaproponowała uzupełnienie projektu 
uchwały o stopień wojskowy.  
 
Przewodniczący Rady Gminy uznał uwagę za słuszną i zwrócił się do radnych o uzupełnienie 
projekt uchwały o stopień „płk.”.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek 
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XIII/113/11 - w sprawie nadania nazw drogom położonym w 

Zielonkach Wieś    

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
Radny T. Szuba podziękował Wójtowi za inicjatywę związaną z nazwaniem jednej z ulic 
imieniem Stanisława Szuby i Radzie Gminy za podjęcie uchwały. 
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Radny K. Szuba przyłączył się do podziękowań radnego T. Szuby.  
 

17. Zapoznanie radnych z protokółem Komisji Rewizyjnej z kontroli udzielonych przez 
gminę zamówień publicznych 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapoznał radnych z protokółem Komisji Rewizyjnej z 
kontroli udzielonych przez gminę zamówień publicznych (protokół stanowi załącznik nr 4 do 

protokółu).  
 

18. Zapytania radnych. 
 
Radna K. Gąsowska podziękowała radnym za wsparcie akcji „Pomóż Renacie”.  
 
Radny S. Sumka zwrócił uwagę, że na terenie gminy pozostały jeszcze plakaty wyborcze. 
Spytał czy mogłaby się tą sprawą zająć straż gminna. Ponadto za pomnikiem w Babicach 
zostały samowolnie umieszczone reklamy, jest to działka gminna i reklam tam nie powinno 
być.   
  

19. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
Wójt na pytanie radnego Sumki odpowiedział, że ustawodawca określił 30 dniowy termin na 
usunięcie plakatów wyborczych. Nie wie czy Straż Gminna wystosowała wystąpienia do 
komitetów wyborczych, jeżeli takie wystąpienie było to będzie ponowione. Odnośnie reklam 
przy pomniku musi zbadać sprawę, gdyż nie zna szczegółów, poprosił o złożenie pisma w tej 
sprawie lub kontakt z Referatem Komunalnym.  
 
Radna K. Gąsowska przypomniała, że było wystosowane pismo dotyczące zmiany tablic 
informacyjnych na trasie S-8. Spytała czy była odpowiedź w tej sprawie.   
 
Wójt odpowiedział, że nie było żadnej odpowiedzi w ostatnim czasie. Obecnie gmina stara 
się również o przywrócenie należytego stanu rowu, który został uszkodzony przy 
wykonywaniu trasy. Wystąpienie będzie ponowione. Pewne sprawy z postulatów zostały 
uwzględnione bez formalnej odpowiedzi np. pasy umożliwiające włączenie się do trasy i 
poprawiła się sygnalizacja świetlna.  
 

20. Wolne wnioski i informacje. 
 
Sołtys T. Kuzmowicz w imieniu sołtys podziękował Wójtowi za współpracę z sołtysami.  
Zaapelował o przywrócenie linii 714.  
 
Pan M. Łada w imieniu Związku Oficerów Rezerwy RP Koła Babickiego podziękował za 
przyjęcie uchwały dotyczącej historycznych nazw ulic w Zielonkach  
 
Wójt poinformował, że linia 714 nadal kursuje ale w jedną stronę i wydaje się, że nie jest to 
utrudnienie dla pasażerów, zwracając uwagę, że od kilku miesięcy kursuje linia izabelińska z 
Truskawia do Babic (L-18). Linia ta wystarczająco dobrze obsługuje trasę od Rynku przez ul. 
Sienkiewicza w kierunku Lipkowa. Jedyne utrudnienie to kwestia przesiadki na Rynku, co przy 
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dużej liczbie kursów obydwu linii nie wydaje się dość wielkim utrudnieniem. Stwierdził, że 
nie ma więcej postulatów w tej sprawie. Prawdopodobnie w wyniku braku porozumienia z 
gminą Leszno będą zmiany dla linii 719 i 729. 
 
Sołtys E. Czerwonka stwierdziła, że okazało się że w niedawno wykonanym deptaku od ul. 
Ogrodniczej Eko-Babice musi wykonać jakieś prace. Nie zostało to skoordynowane, prace 
zostały rozpoczęte, przez dwa tygodnie nic się nie dzieje. Spytała czy zostanie to dokończone.   
 
Wójt stwierdził, że zawsze jest dyskomfort jak trzeba rujnować inwestycję dopiero co 
wykonaną, jednak przy takiej liczbie zadań wykonywanych przez Eko-Babice i wymogach 
wynikających z funduszu sołeckiego nie można było czekać aż spółka wykona ten odcinek.   
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku z feriami, w miesiącu styczniu nie 
planuje sesji .  
 

21. Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie XIII 
sesji Rady Gminy Stare Babice. 
 
 WICEPRZEWODNICZĄCY PRZEWODNICZĄCY 
 RADY GMINY RADY GMINY 
 
 Adam KOTWICKI Henryk KUNCEWICZ  
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